
Nousiaisten Kunta                         Pöytäkirja 

Nuorisovaltuuston kokous 9/2024 

Aika: 13.11.2024 klo 16.30-18.47 

Paikka: Nousiaisten kunnantalon kahvihuone 

Kutsutut: 

Aada Elfving x 

Johanna Leino x 

Onni Lehto x 

Kia Korpelainen x 

Krista Nummila  

Kylli Rantasalo x 

Sini Nielikäinen x 

Henna Isotalo, nuorisotyö koordinaattori x 

Pasi Isokangas, sivistysjohtaja x  

 

§111 Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous avattiin klo. 16.35 ja todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
§112 Esityslistan hyväksyminen 

Päätösehdotus: Hyväksytään esityslista. 

Päätös: Esityslista hyväksyttiin. 

 
§113 Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

Päätösehdotus: Valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

Päätös: Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Aada Elfving ja Johanna Leino. 

 
§114 Nuorisovaltuuston toimintasuunnitelma 2024 

Nuorisovaltuuston alustava suunnitelma vuodelle 2024: 

Tammikuu 

- Keskustelupaneeli 

Helmikuu 

- Eduskunta vierailu 

Maaliskuu 

- Toisen asteen opiskelijoiden harrastustoiminta 



Huhtikuu 

- Oma Elämä-info 

- Hygieniapassi kurssi 

- Seppeleen lasku 

Toukokuu 

- Falkin kesästartti 

Elokuu 

- Nousten markkinakoju 

Syyskuu 

- Kirppis 

Lokakuu 

- Nuva vaali valmistelut 

Marraskuu 

- Nuva vaali valmistelut 

Joulukuu 

- Nuva vaalit 

Muut asiat 

- Seuraavaan kokoukseen nousten markkinoilta tulleet ideat. 

- Nuva tuottaa heijastimia. Heijastin puu? 

- Kiipeilypuisto-idea? 

- Taukotupa/ulkokatos 

- Liikennekäyttäytyminen  

Päätösehdotus: Keskustellaan toimintasuunnitelmasta 

Päätös: Päivitetään Taukotupa/ulkokatos ja Nuva heijastimet toimintasuunnitelmassa loka- ja marraskuulle. 

 
§115 Uuden koulun piirustukset 

Kokouksessa 7/2024 näytettiin suunnitelmat katoksista. Katosten pystyttämisen hoitaa tekninen osasto 
ennen talvea.  Keskusteltiin myös uuden koulun piirustuksista, jotka Pasi näyttää ensi kokouksessa. 

Päätösehdotus: Mikä on katosten tilanne? Uuden koulun piirustukset? 

Päätös: Pasi kertoi katosten tilanteen. Katokset on asetettu paikoilleen samoin uusi keinu. Uuden koulun 
pihasuunnittelija valittu ja suunnittelija tulee Nuvan kokoukseen keskustelemaan ideoista uutta pihaa 
varten. Pasi esitteli uuden koulun piirustukset.  

Pasi poistui kokouksesta klo. 17.14 

 



§116 Nuorisovaltuusto-heijastimet 

Nuorisovaltuusto voisi hakea Varsin Hyvältä pienhankerahaa Nuva-heijastimien tai esimerkiksi 
messukatoksen teettämistä varten. 4/2023 kokouksessa päätettiin hakea rahaa Nuva-heijastimien 
hankintaan lasten ja nuorten hyvinvointirahastosta. Perusteluina hakemukseen lasten ja nuorten 
liikenneturvallisuuden lisääminen ja nuorisovaltuuston on tarkoituksena jakaa heijastimia tapahtumissa ja 
mahdollisesti tehdä ns. heijastinpuu, josta voi ottaa itselleen heijastimen, jos se on unohtunut.  

Kokouksessa 5/2024 päätettiin: Johanna ja Krista valmistelevat hakemuksen Lasten ja nuorten 
hyvinvointirahastolle seuraavaan kokoukseen mennessä. Suunnitellaan tarkemmin heijastinta seuraavassa 
kokouksessa.  

Kokouksessa 6/2024 : Suunniteltiin hankeraportti. Heijastin varustettaisiin Nuvan omalla logolla ja haettiin 
1000€ hankerahaa noin tuhanteen heijastimeen. 

Kokouksessa 7/2024 Suunniteltiin heijastimen kuvioksi Nuvan logo ja teksti heijastimen toiselle puolelle. 
Papukaijakiinnitys. Tekstiehdotuksia WA-ryhmään. Henna kysyy heijastin -tarjouksia näillä kriteereillä. 

Kokouksessa 8/2024 päätettiin, että tilataan 4x4cm kokoisia heijastimia, kaksipuolisia heijastimia. Toisella 
puolella Nuvan logo ja toisella puolella teksti ”Sinä säihkyt!” Henna tilaa heijastimia koko rahan edestä. 
Siirretään heijastin kampanjan suunnittelu ensikokoukseen. 

Päätösehdotus: Onko heijastimista uutisia? Suunnitellaan heijastinkampanjaa. 

Päätös: Heijastimet on tilattu. Heijastimet laitetaan nuokkarille esille ”joulukuuseen”. Aada etsii 
vaihtoehtoja kuusista/puista, joka ostetaan hankerahasta jääneellä rahalla.  

  

§117 Nuorisovaltuuston markkinointi ja vaalivalmistelut 

Viime kokouksessa päätettiin, että Onni ja Kia menee esittelemään Nuvan toimintaa yläkouluun 
luokkakierrokselle Hennan kanssa. Keskusteltiin ehdokkaiden pienestä esittelystä ehdokasjulisteissa. 
Halukkaat ehdokkaat voisivat tehdä pienen esittelyvideon itsestään nuorisotyön somekanavalle IG:ssä. 

Päätösehdotus: Mietitään hyviä markkinointitapoja ja suunnitellaan vaaleja 

Päätös: Sovittiin, että paperisten nuorisovaltuuston ehdokaslistojen lisäksi ehdokkaiden esittelyt kirjallisena 
tai lyhyenä videona löytyvät kootusti kunnan nettisivuilla. Ehdokasesittelyitä mainostetaan somekanavilla ja 
infonäytöillä. Ehdokkaiden valokuvauksen aikana infotaan esittelyteksteistä/videoista ja niiden 
palautuspäivästä. Mietittiin valmiit kysymykset ehdokkaille, joiden vastaukset näkyvät kunnan nettisivuilla. 
Jokainen edustaja saa myös mainostaa itseään. 

Kysymykset: 

- Miksi haluat Nuvaan? 
- Millaisia asioita haluat Nuvassa ajaa? 
- Mikä on vahvuutesi? 
- Miten vietät vapaa-aikasi? 

 

§118 Sos. Dem. Jousi 1- stipendien jakoperusteet 

Päätösehdotus: Pohditaan yhdessä mahdollisten stipendien jakoperusteita.  

Päätös: Ideoitiin stipendi nimiä ja niille perusteita. 

- Suurin kehittyjä 
o käytös, aktiivisuus, arvosanat 



- Käytös tsemppari 
o asenne opiskeluun parantunut 

- Aina ystävällinen kaikille 
- Määrätietoinen tavoitteiden tavoittelija 

o tietoinen omista tavoitteistaan ja määrätietoisesti työskentelee niitä varten 
- Monitaituri 

o lahjakas monissa eri aineissa 
- Luova-ajattelija 
- Kaverin kannustaja 

o oppilaskunta tai oppilaat valitsee 

 

 

§119 Seuraavan nuorisovaltuuston asialistan valmistelu 

Päätösehdotus: Mietitään yhdessä seuraavan nuorisovaltuuston asialistaa mm. toimintasuunnitelman 
pohjalta. 

Päätös: Ehdotetaan seuraavalle nuorisovaltuustolle käsiteltäviä asioita: 

- uuden koulun pihasuunnitelmaan vaikuttaminen 
- Falkin kesästartti 
- markkina koju noustenpäiville 
- lasten ja nuorten hyvinvointirahaston hyödyntäminen 
- ilmainen hygieniapassi kurssi 
- kuntavaalipaneeli 
- hyödyntäkää kaikkia viestintäkanavia 

 

§120 Kummivaltuutettujen kuulumiset 

Kummivaltuutetut ei ole paikalla. 

 

§121 Nuorisotyön kuulumiset 

Henna kertoi tulokset nuorisotyön kyselystä. 

 

§122 Terveiset valtuustosta, lautakunnista ja työryhmistä 

Saatettiin tiedoksi. 

 

§123 Muut asiat 

Henna kertoi mahdollisesti perustettavasta lasten parlamentista. 

Hyväksytään ensi kokouksessa Nuvan päivitetty toimintasääntö. 

Kirjataan toimintasääntöön uutena tehtävänä viestintävastaava. 

 

 



§124 Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään 11.12.2024 klo. 16.30 Pohojanportissa. 

 

§125 Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo. 18.47 

 

 

 

Kia Korpelainen   Kylli Rantasalo 

Puheenjohtaja    Sihteeri 

 

 

 

Aada Elfving    Johanna Leino 

Pöytäkirjantarkastaja   Pöytäkirjantarkastaja 

 


